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Předmět jednání       

Datum a čas  6.6.2024  10:00 

Místo Zasedací místnost garáž Kačerov 

Přítomni za vedení garáže JPA:        pp. Hanibal, Pokorný 
za vedení provozu JSVA:    pp. Dolejš, Kawulok 
četaři:                        pp. Bureš, Dvořák, Mašek, Šturm, Teřl, Zelenský, 
Jelen, Chloupek, Knytl, Rada 

Omluveni pp. Kypta, Pilař   
 

Hosté -  

Zapsal Lukáš Pokorný 

 
 

 

JPA: p. Hanibal 

• Informoval a zároveň představil nového vedoucího provozu (JSVA) p. Romana 

Kawuloka, který od 1.7.2024 nahradí p. Karla Dolejše (dovršení důchodového věku) 

• Informoval o probíhajícím seznamování řidičů s novým typem BUSu IVECO 

streetway 18 m a od 10.6.2024 bude probíhat seznámení s vozem IVECO 

ubranway 18 m (plánování zajišťuje denní výpravčí p. Habarta)  

• Poděkoval všem soutěžícím, kteří se zúčastnili „jízdy zručnosti“ dne 5.6.2024   

• Informoval o prázdninovém provozu (29.6.-30.8.2024) – přerušení provozu metra 

„C“ (Háje – Pražského povstání) 29.6. – 3.7.2024 (včetně), NAD XC (zastávková 

linka a rychlíková linka) – prodloužení linek PID z AO Kačerov na Pražského 

povstání, celková potřeba cca 106 řidičů na jeden pracovní den (v nepracovní den 

méně)  

• Informoval o ukončení Dohod pro provedení práce k 30.6.2024 - v souvislosti se 

změnou legislativy související s dohodami o provedení práce („DPP“) a s tím 

souvisejícím zásadním zvýšením administrativní náročnosti od 1.7.2024 Rozhodlo 

představenstvo společnosti od 1. 7. 2024 neuzavírat v Dopravním podniku nové 
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DPP. Stávající DPP budou ukončeny, případně převedeny s účinností od 1. 7. 2024 

na dohodu o pracovní činnosti („DPČ“). 

• Informoval o změně charakteru zastávek – od 29.6.2024 všechny zastávky 

 „na znamení“ (interně bude několik vybraných zastávek s povinným znamením)  

• Informoval o aktuálním stavu žádosti o instalaci dopravního zrcadla na plochu č. 1 – 

TSO (technická správa objektu) nechá vypracovat cenovou nabídku    

 

JSVA : p. Dolejš :  

• Důrazně apeloval, aby řidiči odstavovali vozy na určených plochách (především 

v časech mezi dělenými směnami) 

Provozní komise: p. Rada:  

•  Převzal připomínky od přítomných „četařů“ 

Četaři:   

p. Šturm – požádal o prodloužení vodorovného dopravního značení v AO „Kloboučnická“ – 

p. Rada – bude předáno 

 

 

 

 

 

  


